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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbel i
választ igénylő kérdést kívánok intézni az Állami Számvev őszék elnökéhez

„Kihasználja-e az ÁSZ az ellenőrzései során a digitalizációban rejlő, egyre nagyobb

mennyiségű információt magában foglaló adatbázisok előnyeit?”

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Elnök Úr!

Az intelligens hálózatok, a magánszektor és az egyéni felhasználók által világszerte és nap i
szinten előállított óriási adatmennyiség a „Big Data” előnyeinek kiaknázása nemcsak az üzlet i
életben jelenthet előnyöket, hanem a kormányzati intézkedések, többek között az ellen őrzési
tevékenység folytatása során is.

Erre való tekintettel kérdezem Tisztelt Elnök Urat arról, hogy a szisztematikusan feldolgozot t
és formázott anyagokat az ÁSZ hasznosítja-e az ellenőrzései során, és amennyiben igen, úgy
milyen formában és terjedelemben ?

Várom megtisztelő válaszát!

4‚ános
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Budapest, 2013 . május 28 .
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